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Saksnr: 105/07 Saksbeh. Bjørg Fladeby
Arkivsaksnr. 07/29-7 Org.enhet Plan og økonomi
Møtedato 11.12.2007 Utvalg Bystyret

HØRING OM ENDRING I BARNEHAGELOVEN.

Vedtak:

Følgende punkter utgjør Drammen kommunes høringsuttalelse:
1. Rett til barnehageplass:

• Dersom rett til barnehageplass lovfestes, må barnehagesektoren fullfinansieres av
staten.

• Kommunens utbyggingsplikt i gjeldende barnehagelov, og kommunens planlagte
utbygging for å opprettholde full barnehagedekning, er tilstrekkelig til å møte dagens
behov.

• All kapasitetsøkning må finansieres av staten.
2. Innlemming av statstilskudd til barnehager i inntektssystemet til kommunene:

• Rammeoverføringen må gjennomføres med en overgangsordning, og rammoverføring
må ikke finne sted før barnehagesektoren er fullfinanisert fra staten.

3. Finansiering av ikke-kommunale barnehager:
• Alternativ 1 i § 14 (dvs. 1) gis fritt skjønn til å bestemme om ikke-kommunal

barnehager skal gis finansiering eller ikke, 2) at kommunen skal utarbeide lokal
forskrift om finansiering av de ikke-kommunale barnehagene) legges til grunn

4. Innhenting av nødvendige data i barnehagesektoren:
• Lovforslaget anbefales.

Protokolltilførsel fra Britt Homstvedt, FrP:

Fremskrittspartiet mener at det viktigste for foreldre og barn er at dekning og kvalitet sikres
gjennom et fritt marked og barnehageplasser. Dette sikres gjennom full likebehandling av
private og offentlige plasser. Fremskrittspartiet ønsker seg primært en stykkprisfinansiering.

Fremskrittspartiet mener at det er uproblematisk å lovfeste rett til barnehageplass, når det er
oppnådd full dekning.

Fremskrittspartiet mener at en overføring av barnehagefinansieringen til kommunal
rammefinansiering ikke vil sikre full økonomisk likebehandling. Når rammefinansieringen
kobles med kommunalt skjønn, og fravær av plikt til å finansiere nye private plasser, betyr
dette en grov forskjellsbehandling av private barnehageplasser.

Med en overføring av barnehagefinansieringen til rammen, vil det ikke lenger være mulig for
kommunene å sikre at staten fullfinansierer sin del av barnehagereformen. Kommunene vil

Side 1 av 2



Sak 105/07

derfor, f.eks. i en situasjon med sterk vekst i antall barn, komme i en situasjon der de mangler
penger til barnehageplasser.

Med fjerning av rett til driftstilskudd ved bygging av nye barnehager, og at driftstilskudd kun
skal gis hvis kommunen finner den nye barnehagen "nødvendig", vil selvsagt bety en
fullstendig stopp i bygging av nye private barnehager som akter å ta opp konkurransen med de
kommunale.

Fremskrittspartiet mener at hvis loven blir vedtatt vil den i praksis således sørge for at alle
kommunale barnehager vil bli skjermet for konkurranse, uansett om de er gode eller ikke.
Foreldrenes valgmuligheter vil være taperen.

Behandling:

Enstemmig  vedtatt.
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